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How to take your TB medicine

醫生會寫明您的姓名。
The doctor will write your name.

醫生會寫明其姓名。
The doctor will write his or her name.

醫生會寫明您看診的日期。
The doctor will write the date of your visit.

醫生會寫明您藥物的名稱。
The doctor will write the name of your medicine.

何時服藥？
When?

醫生會圈選註明您應在一星期中的哪一天服用TB藥物，也會圈選註明您應在一天中的哪個時候（早上或晚上）服用TB藥物。
The doctor will circle the days of the week when you will take your TB medicine. The doctor will also circle the time of day (either morning or evening) when you will take your TB medicine.

該吃多少藥？
How many?

醫生會寫明您每次應口服的藥丸數量。
The doctor will write the number of pills for you to take by mouth each time.

即使忘記服藥，也不可服用雙倍劑量的TB藥物。
Never double up on your TB medicine, even if you miss a dose.



飯後吃？
With food?

醫生會寫明您應在飯前或飯後服藥。
The doctor will write whether to take your medicine with or without food.

需要服藥多久？
How long?

醫生會寫明您應服用多少個月後才結束服用TB藥物。
The doctor will write the number of months it will likely take you to finish your TB medicine.

如果您覺得奇怪⋯  
If you don't feel normal…


1.) 停止服用TB藥物。
Stop taking your TB medicine.

2.) 立刻打電話給醫師或就醫。
Call or go to your doctor right away.

醫生會寫明其電話號碼與地址。
The doctor will write his or her phone number and address.
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